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IMPORTANT مهم

Read this document carefully and sign only if you clearly understood and 
agreed to the content of the Key Facts Sheet. It is available in English and 
Arabic as issued by Ajman Bank. You may also use this document to compare 
different Financial Products offered by other banks. You have the right to receive 
Key Facts Sheet from other banks for comparison and also in future if required, 
it can be provided to you by simply contacting your Relationship Manager or our 
toll free number 800 22 or placing a request at any of our branches or by visiting 
www.ajmanbank.ae

ــم  ــت تفه ــط إذا كن ــا فق ــع عليه ــة، والتوقي ــراءة متأني ــة ق ــة الماثل ــراءة الوثيق ــى ق يُرج
جليًــا محتــوى بيــان الحقائــق الرئيســية وتوافــق عليــه. وتــرد الوثيقــة الماثلــة باللغتيــن 
ــتخدام  ــا اس ــك أيضً ــان. يُمكن ــرف عجم ــن مص ــادر ع ــو الص ــى النح ــة عل ــة والعربي الانكليزي
ــارف  ــا المص مه ــي تُقدِّ ــة الت ــة المختلف ــات المالي ــن المنتج ــة بي ــة للمفاضل ــة الماثل الوثيق
ــع بالحــق فــي تلقْــي بيــان الحقائــق الرئيســية مــن  الأخــرى. ونُحيطــك علمًــا أنــك تتمتَّ
المصــارف الأخــرى للمفاضلــة بينهــا وأيضًــا فــي المســتقبل إذا لــزم الأمــر، ويمكــن توفيرهــا 
لــك بمجــرد الاتصــال علــى مديــر العلاقــات الخــاص بــك أو الاتصــال علــى الرقــم المجانــي 
ــح موقعنــا الإلكتروني  ــة طلــبٍ فــي أي مــن فروعنــا أو مــن خــلال تصفُّ 80022، أو تقديــم ثمَّ

www.ajmanbank.ae علــى: 
Ajman Bank hereby declares that it has been licensed and authorized to carry 
out banking business and services in UAE by CBUAE. All our products and services 
are Sharia compliant and approved by our Internal Sharia Supervision committee. 
For details on approval, kindly visit www.ajmanbank.ae

ح مصــرف عجمــان بموجــب الوثيقــة الماثلــة بأنــه قــد تــم ترخيصــه وتفويضــه  يُصــرِّ
مــن  المتحــدة  العربيــة  الإمــارات  فــي  المصرفيــة  والخدمــات  الأعمــال  لممارســة 
وخدماتنــا  منتجاتنــا  جميــع  تتوافــق  المركــزي.  المتحــدة  العربيــة  الإمــارات  مصــرف 
مــع الشــريعة الإســلامية، ومعتمــدة مــن لجنــة الرقابــة الشــرعية الداخليــة. للحصــول 
ــل بزيــارة الموقــع الإلكترونــي:   علــى مزيــدٍ مــن المعلومــات فــي شــأن الاعتمــاد، تفضَّ

www.ajmanbank.ae

PRODUCT INFORMATION معلومات عن المنتج
A Finance Facility for trading in selected Sharia-Compliant Shares listed 
in UAE Equity Markets as approved by The Unified Committee of Islamic 
Banks for Shari’a Screening of Equities and Ajman Bank Internal Sharia 
Supervision Committee. 

الشــريعة  أحــكام  مــع  متوافقــة  مختــارة  أســهم  فــي  للتــداول  تمويليــة  تســهيلات 
ــة  ــده لجن ــذي تعتم ــو ال ــى النح ــة عل ــهم الإماراتي ــواق الأس ــي أس ــة ف ــلامية ومدرج الإس
المصــارف الإســلامية الموحــدة للتقييــم الشــرعي للأســهم ولجنــة الرقابــة الشــرعية 

الداخليــة لمصــرف عجمــان.

Eligibility

Individuals & Institutions
Individuals: Citizens, UAE Residents & 
Non-Residents.
Institutions: Must be Registered 
in UAE.

الأفراد والمؤسسات
الأفراد: المواطنون والمقيمون في دولة 
الإمارات العربية المتحدة وغير المقيمين.

لة في  المؤسسات: يجب أن تكون مُسجَّ
دولة الإمارات العربية المتحدة.

 الأهلية والاستحقاق

Finance Facility

The maximum facility granted to the 
Client for trading will be 1:1 Against 
the Value of Sharia-Compliant Shares 
acceptable to Ajman Bank and/or 
Cash Deposited into a non-withdrawal 
account with Ajman Bank. Facility is 
restricted to Trading in Shares and will 
not be extended in Cash. 
Illustration
If the client contributes AED 100,000, 
Bank shall grant a facility of AED 
100,000 (1:1)
Important: Client will only be allowed 
to Trade in Shares and not transfer/
withdraw Shares or Cash. Client will 
only be allowed to withdraw Capital 
Gains, subject that the “Finance to 
Value” is below 50% and with the 
Bank’s prior approval to do so.

ــوح  ــهيل الممن ــى للتس ــد الأقص ــون الح يك
1:1 مقابــل قيمــة  للتــداول هــو  للعميــل 
الشــريعة  مــع  المتوافقــة  الأســهم 
عجمــان،  لمصــرف  المقبولــة  الإســلامية 
و / أو الإيــداع النقــدي فــي الحســاب غيــر 
عجمــان.  مصــرف  لــدى  للســحب  القابــل 
تقتصــر التســهيلات علــى تــداول الأســهم، 

ولــن يتــم تمديدهــا نقــدًا.
بيان توضيحي

قــدره  بمبلــغ  يســاهم  العميــل  كان  إذا 
فيقــوم  إماراتــي،  درهــم   100,000
قــدره  بمبلــغ  تســهيلات  بمنــح  المصــرف 
.)1:1 )بنســبة  إماراتــي  درهــم   100,000
للعميــل  يُســمح  مهمــة:  معلومــات 
بالتــداول فــي الأســهم فحســب، وليــس 
تحويــل / ســحب الأســهم أو النقــد. يُســمح 
للعميــل بســحب أربــاح رأس المــال فحســب، 
شــريطة أن يكــون »التمويــل نظيــر القيمــة« 
مــن  مســبقة  وبموافقــة   ،٪50 مــن  أقــل 

المصــرف للقيــام بذلــك.

التسهيلات التمويلية

Facility Structure
Commodity Murabaha on DMCC 
Platform

مرابحة السلع على منصة مركز دبي 
للسلع المتعددة هيكل التسهيلات

Finance Amount

Min Finance Amount:
(AED) 1,000,000 
Max Finance Amount:
(AED) 250,000,000

الحد الأدنى من قيمة التسهيلات: 
1,000,000 درهم إماراتي

 الحد الأقصى من قيمة التسهيلات: 
250,000,000 درهم إماراتي

قيمة التسهيلات

KEY FACTS STATEMENT (KFS) – Secured Share Finance

www.ajmanbank.ae
Inspiring Sharia’a Values    |   قيمنا مستمدة من الشريعة السمحاء

800 22

بيان الحقائق الرئيسية - تمويل الأسهم المؤمَنة

http://www.ajmanbank.ae
http://www.ajmanbank.ae
http://www.ajmanbank.ae
http://www.ajmanbank.ae


ــال  ــة الأعم ــي لممارس ــزي الإمارات ــرف المرك ــل المص ــن قب ــه م ــه وتفويض ــم ترخيص ــد ت ــه ق ــرف أن ــذا المص ــب ه ــان بموج ــرف عجم ــن مص يعل
والخدمــات المصرفية. جميــع منتجاتنــا وخدماتنــا متوافقــة مــع أحــكام الشــريعة الإســامية ومعتمــدة مــن لجنــة الرقابــة الشــرعية الداخليــة. 

www.ajmanbank.ae ــع ــارة الموق ــى زي ــة، يرج ــن الموافق ــل ع ــى تفاصي ــول عل للحص

Ajman Bank hereby declares that it has been licensed and authorized by the Central Bank of the UAE to carry out banking 
business and services. All our products and services are Shari’ah compliant and approved by our Internal Shari’ah Supervision 
Committee. For details on approval, kindly visit www.ajmanbank.ae

Profit Rate معدلات الربح
Respective EIBOR + 4 % Spread (Profit rate will be agreed at the time of contract 
and will be fixed till maturity of the Murabaha Contract (Minimum profit rate to 
be 5% per annum)

معدل الربح  بين البنوك الإماراتية )إيبور( + فارق 4٪ )سيتم الاتفاق على معدل الربح في 
وقت العقد، وسيتم تحديده حتى تاريخ استحقاق عقد المرابحة(.

)الحد الأدنى لمعدل الربح 5٪ سنوياً(.
Illustration  Scenario 1 بيان توضيحي ) الخطة الأولى(

12 Months 
EIBOR

Spread Total Profit rate فارق معدل الربح الإجمالي

معدل الربح بين 
البنوك الاماراتية 
)ايبور( لمدة 12 

شهر
2.5 % p.a 4 % 2.5 %+4 % =6.5 % per annum 2.5 %+4 % =6.5 % سنوياً 4 % سنوياً 2.5 % سنوياً

Profit rate Calculation احتساب معدل الربح

Murabaha 
Amount

Murabaha 
Tenure

Profit rate
Net Profit to 

be charged per 
annum

صافي الربح الذي 
يتم احتسابه 

سنوياً
معدل الربح مدة سريان 

المرابحة
قيمة مبلغ 

المرابحة

AED 1,000,000 1 Year
6.5% per 
annum

AED1,000,000*6.5 
%= AED 65,000

 6.5*1,000,000
%= 65,000 درهم 

إماراتي
6.5% سنويا عام واحد درهم 1,000,000

Illustration  Scenario 2 بيان توضيحي ) الخطة الثانية(

12 Months 
EIBOR

Spread Total Profit rate فارق معدل الربح الإجمالي

معدل الربح بين 
البنوك الاماراتية 
)ايبور( لمدة 12 

شهر
0.5 % 4 % 0.5 %+4% =4.5 % per annum 0.5 %+4% =4.5 % سنوياً 4 % سنوياً 0.5 % سنوياً

Note: In above scenario, profit rate to be 5% to comply with minimum profit 
requirements.

ملاحظة: في الخطة المُشار إليها أعلاه، يكون معدل الربح 5% ليتوافق مع متطلبات 
الحد الأدنى للربح

Profit rate Calculation احتساب معدل الربح

Murabaha 
Amount

Murabaha 
Tenure

Profit rate
Net Profit to 

be charged per 
annum

صافي الربح الذي 
سيخصم معدل الربح مدة المرابحة مبلغ المرابحة

AED 1,000,000 1 Year 5% per annum
1,000,000*5  %= 

AED 50,000

 =%  5*1,000,000
50,000 درهم 

إماراتي
5% سنويا عام واحد درهم 1,000,000

Important: This figures are estimates / examples only. They are not reliable 
guide to the future performance of this product 

Up to 1% from the Financed amount، 
Processing Fees to be collected up-front upon Disbursement

معلومات مهمة: الأرقام الواردة ليست سوى تقديرات / أمثلة فحسب،  وليست دليلًا 
موثوقًا به للأداء المستقبلي لهذا المنتج.

تصل إلى 1٪ من مبلغ التمويل.
يتم تحصيل رسوم المعالجة مقدمًا عند العقد

Processing Fees (One-time) - Illustration رسوم المعالجة ) مرة واحدة( - بيان توضيحي

Murabaha 
Amount

Murabaha 
Tenure

Processing Fee
Net Profit to 

be charged per 
annum

صافي الربح الذي 
سيخصم معدل الربح مدة المرابحة مبلغ المرابحة

AED 1,000,000 1 Year 5% per annum
AED 1,000,000*1 
%= AED 10,000

 =%  1*1,000,000
10,000 درهم 

إماراتي
5% سنويا عام واحد درهم 1,000,000

Up to 1% p.a. on the utilized amount, charged annually.  يتم تحصيل ما يصل إلى 1٪ سنوياً على المبلغ المستخدم سنويًا.

Account Service Fees - Illustration رسوم خدمات الحساب - بيان توضيحي

Murabaha 
Amount

Murabaha 
Tenure

Utilized 
amount

Net Profit to 
be charged per 

annum

صافي الربح الذي 
سيخصم معدل الربح مدة المرابحة مبلغ المرابحة

AED 1,000,000 1 Year AED 500,000
AED500,000*1 %= 

AED 5,000

 =% 1*500,000
5,000 درهم 

إماراتي
1% سنويا عام واحد درهم 1,000,000

 Facility Tenor مدة سريان التسهيل
1 Year on Revolving Basis with the facility to be utilized within 3 months. (subject 
to the Bank’s approval 

ــون 3  ــي غض ــة ف م ــهيلات المُقدَّ ــتخدام التس ــع اس ــدد، م ــاس متج ــى أس ــد عل ــام واح  ع
ــرف( ــة المص ــا بموافق ــهر. )رهنً أش

Initial  Collateral لية  الضمانات الأوَّ
a) Selected Sharia-Complaint Shares listed in Dubai Financial Market (DFM) or 

Abu Dhabi Stock Exchange (ADX) when converted into Drawing Power.
b) Client’s Cash Deposit in non-withdrawal account with Ajman Bank or Client’s 

sub-account with the Brokerage Firm(s).
c) Combination of (a) & (b)

a . أســهم مختــارة متوافقــة مــع الشــريعة الإســلامية مُدرجــة فــي ســوق دبــي المالي 
)DFM( أو ســوق أبــو ظبــي لــلأوراق الماليــة )ADX( عنــد تحويلهــا إلــى قوة ســحب.

b . ــان أو ــرف عجم ــدى مص ــحب ل ــل للس ــر قاب ــاب غي ــي حس ــل ف ــدي للعمي ــداع نق إي
حســاب فرعــي للعميــل لــدى شــركة )شــركات( الوســاطة.

c .(ب)مزيج من (أ) و

Finance to Value (FTV) )FTV( التمويل نظير القيمة

Finance to Value (FTV) = Net Outstanding Facility x 100
Market Value of Shares + Cash Available for Trading + Additional cash under lien 
Finance to Value (FTV): FTV is the finance to value equation that calculates the 
percentage of the Net Outstanding Financed Amount to the Value of all Collateral

التمويل نظير القيمة  =  صافي التسهيل المستحق × 100
القيمة السوقية للأسهم + النقد المتوفر  للتداول + النقد الإضافي الخاضع للرهن

التمويل نظير القيمة: التمويل نظير القيمة هي معادلة نسبة التمويل إلى القيمة التي 
تحتسب النسبة المئوية لصافي مبلغ التمويل المستحق إلى قيمة جميع الضمانات.
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Margin Call الطلب الهامشي
Margin Call FTV: 70%
Margin Call: Client to top up his portfolio within 5 business days from the date of 
notification by the Broker and/or the Bank, otherwise the Bank has the right to 
liquidate.
Trading account will be restricted till Client can regularize the margin call and reach 
to cure FTV

قنسبة التمويل إلى القيمة للطلب الهامشي %70
الطلــب الهامشــي: يجــب علــى العميــل اســتيفاء محفظتــه فــي غضــون 5 أيــام عمــل 
ــراء  ــرف إج ــق للمص ــرف، وإلا يح ــيط و / أو المص ــل الوس ــن قِب ــعار م ــخ الإش ــن تاري ــارًا م اعتب

ــة. التصفي
ــن العميــل مــن تســوية الطلــب الهامشــي  يتــم تقييــد حســاب التــداول حتــى يتمكَّ

والوصــول إلــى تســوية نســبة التمويــل إلــى القيمــة.
Cure FTV تسوية نسبة التمويل إلى القيمة
FTV: 65% (FTV level to clear the shortfall). نسبة التمويل إلى القيمة: 65% (مستوى نسبة التمويل إلى القيمة لتسوية النقص)
Liquidation التصفية
FTV: 80% means immediate liquidation of the portfolio without Client 
consent/notice.

نسبة التمويل إلى القيمة: 80% تفيد التصفية الفورية للمحفظة دون الحصول على 
موافقة / إشعار من العميل

Coverage/ Securities التغطية / الضمانات
All Shares purchased by the Client using the approved limit will also be treated as 
security i.e., will be registered in Ajman Bank’s name.  Client will be allowed to 
trade on these Shares (buy & sell) but will not be allowed to transfer the Shares or 
Cash out of the margin trading account

سيتم أيضًا التعامل مع جميع الأسهم التي اشتراها العميل باستخدام الحد المعتمد 
باعتبارها ضمانًا، أي سيتم تسجيلها باسم مصرف عجمان.  سيُسمح للعميل بالتداول 

على هذه الأسهم )الشراء والبيع(، بيْد أنه لن يُسمح له بتحويل الأسهم أو النقد من 
حساب التداول بالهامش.

Method of Repayment (Variable)
Note: Depending on selected Murabaha tenure.

طريقة السداد )متغيرة(
دة. ملاحظة: حسب مدة المرابحة المُحدَّ

Client Shares brought in as initial security will be registered under Ajman Bank’s 
name.
Client will have the option to choose between Murabaha repayment modes at the 
time of utilization:
• 3 Months
• 6 Months
• 9 months
• Bullet Payment at the Maturity of the Murabaha, i.e. 12 Months.

ليًا باسم مصرف عجمان. مة باعتبارها ضمانًا أوَّ يتم تسجيل أسهم العميل المُقدَّ
ويكون للعميل خيار الاختيار بين طرق سداد المرابحة في وقت الاستخدام:

على 3 أشهر  •
على 6 أشهر •
على 9 أشهر •
السداد دفعة واحدة عند حلول موعد استحقاق المرابحة، أي 12 شهرًا. •

PRODUCT BENEFITS مزايا المنتج
• Maximizing Client investment capacity in Dubai Financial Market (DFM) and/ 

or Abu Dhabi Stock exchange (ADX)
• 100% Sharia-Compliant Product under Murabaha structure.
• Offering facility against Shares holding portfolio and/or Cash Deposit with 

Ajman Bank.
• Client will be allowed to trade in holding and financed Shares freely in 

accordance to the facility terms and conditions.
• Wide selection of top traded Sharia-Compliant Shares listed in DFM 

and ADX.
• Flexibility on the Murabaha tenor.
• Flexibility on repayment frequency.
• Competitive profit and fee structure.

تعظيــم قــدرة العميــل علــى الاســتثمار لــدى ســوق دبــي المالــي (DFM) و/ أو  •
(ADX).ســوق أبوظبــي لــلأوراق المالية

منتــج متوافــق مــع الشــريعة الإســلامية بنســبة 100٪ بموجب نظــام المرابحة. •
إيــداع  • أو   / و  بمحفظــة  تحتفــظ  التــي  الأســهم  مقابــل  التســهيلات  تقديــم 

لــدى مصــرف عجمــان. نقــدي 
وفقًــا  • ــة  بحريَّ والممولــة  المملوكــة  الأســهم  فــي  بالتــداول  للعميــل  يُســمح 

وأحكامهــا. التســهيلات  لشــروط 
مجموعــة كبيــرة مــن الأســهم المتداولــة المتوافقــة مــع الشــريعة الإســلامية  •

(ADX) .والمدرجــة فــي ســوق دبــي المالــي وســوق أبــو ظبــي لــلأوراق الماليــة
مرونــة في أجــل المرابحة. •
مرونة في تواتر الســداد. •
هيكل ربح ورســوم تنافســي. •

YOU SHOULD KNOW معلومات ينبغي لك ان تعرفها
Important: Secured Share Finance could result in Partial or, in extreme cases, total 
loss of your own contribution for the Investment underlying the Finance. At maturity 
you will have to make payment for all your obligations under Finance even if the 
performance of the Finance is Negative.

Failure to meet your payment obligations on time may negatively affect your credit 
rating, which will limit your access financing in the future.

ــة خســارة جزئيــة  معلومــات مهمــة: قــد يــؤدي تمويــل الأســهم المضمونــة إلــى وقــوع ثمَّ
أو، فــي الحــالات القصــوى، خســارة كليــة لمســاهمتك الخاصــة فــي الاســتثمار الــذي يقــوم 
ــن عليــك، عنــد حلــول أجــل الاســتحقاق، ســداد جميــع التزاماتــك  عليــه التمويــل. يتعيَّ

بموجــب التمويــل حتــى إذا كان أداء التمويــل ســلبيًا.

ــلبيًا  ــرًا س د تأثي ــدَّ ــت المُح ــي الوق ــك ف ــة ب ــع الخاص ــات الدف ــاء بالتزام ــدم الوف ــر ع ــد يؤث ق
علــى تصنيفــك الائتمانــي؛ الأمــر الــذي مــن شــأنه أن يحــد مــن حصولــك علــى التمويــل فــي 

المســتقبل.
The decline in Market Value of Investment underlying the Finance can lead to erosion 
of your capital to a point of Margin Call Scenario which could result in significant capital 
losses.

Rising Inter-Bank rates or charge in Inter-Bank rate benchmark will increase 
the quarterly profit payments payable by you under floating rate structure.

You may not be able to sell your Investment in the event of Margin Call Scenario, 
due to Illiquid market conditions and may have to fund your shortfall using other 
sources including cash and Deposits.

قــد يــؤدي انخفــاض القيمــة الســوقية للاســتثمار الــذي يقــوم عليــه التمويــل إلــى تــآكل 
ــأنه أن  ــن ش ــذي م ــر ال ــي؛ الأم ــب الهامش ــيناريو الطل ــد س ــى ح ــك إل ــاص ب ــال الخ رأس الم

ــال. ــي رأس الم ــرة ف ــائر كبي ــة خس ــوع ثمَّ ــى وق ــؤدي إل ي

يــؤدي ارتفــاع معــدلات الأربــاح بيــن البنــوك أو الرســوم فــي معيــار المعــدلات بيــن البنــوك 
إلــى زيــادة مدفوعــات الأربــاح ربــع الســنوية المســتحقة عليــك بموجــب هيــكل المعــدلات 

العائمــة.
ــبب  ــك بس ــي؛ وذل ــب الهامش ــيناريو الطل ــال س ــي ح ــتثمارك ف ــع اس ــن بي ــن م ــد لا تتمكَّ ق
ظــروف الســوق غيــر المتوفــر بهــا الســيولة الكافيــة؛ وقــد تضطــر إلــى تمويــل العجــز 

ــع. ــد والودائ ــك النق ــي ذل ــا ف ــرى، بم ــادر أخ ــتخدام مص ــك باس ــاص ب الخ

In the event of the aggregate value of the Islamic Assets reaching the Margin Call 
Level with no action taken by the Client to fulfill any Client Obligations within the 
agreed period, or in the event of the aggregate value of the Islamic Assets reaching 
the Liquidation Level, the Bank shall sell the Islamic Assets in part or in full and this 
may lead to losses exceeding the Client’s Initial Collateral Asset.

You must maintain adequate funding to service profit payments as per the terms 
and conditions of the Contract on a quarterly basis.

فــي حــال وصــول القيمــة الإجماليــة للأصــول الإســلامية إلــى مســتوى الطلــب الهامشــي، 
مــع عــدم اتِّخــاذ العميــل لأي إجــراء للوفــاء بــأي مــن التزامــات العميــل خــلال الفتــرة 
المتفــق عليهــا، أو فــي حــال وصــول القيمــة الإجماليــة للأصــول الإســلامية إلــى مســتوى 
التصفيــة، يقــوم المصــرف حينئــذٍ ببيــع الأصــول الإســلامية جزئيًــا أو كليًــا؛ وقــد يــؤدي ذلــك 

ليــة للعميــل. ــة خســائر تتجــاوز أصــول الضمــان الأوَّ إلــى وقــوع ثمَّ

يجــب عليــك المحافظــة علــى التمويــل الكافــي لخدمــة مدفوعــات الأربــاح وفقًــا لشــروط 
العقــد وأحكامــه علــى أســاس ربــع ســنوي.



ــال  ــة الأعم ــي لممارس ــزي الإمارات ــرف المرك ــل المص ــن قب ــه م ــه وتفويض ــم ترخيص ــد ت ــه ق ــرف أن ــذا المص ــب ه ــان بموج ــرف عجم ــن مص يعل
والخدمــات المصرفية. جميــع منتجاتنــا وخدماتنــا متوافقــة مــع أحــكام الشــريعة الإســامية ومعتمــدة مــن لجنــة الرقابــة الشــرعية الداخليــة. 

www.ajmanbank.ae ــع ــارة الموق ــى زي ــة، يرج ــن الموافق ــل ع ــى تفاصي ــول عل للحص

Ajman Bank hereby declares that it has been licensed and authorized by the Central Bank of the UAE to carry out banking 
business and services. All our products and services are Shari’ah compliant and approved by our Internal Shari’ah Supervision 
Committee. For details on approval, kindly visit www.ajmanbank.ae

If any dues on the availed finance outstanding for more than sixty calendar days, 
you will be reported to the Central Bank and Al Etihad Credit Bureau (AECB) which 
could impact your creditworthiness assessment within UAE.

Investment Product Finance is determined as Sharia compliant by the Bank’s 
Internal Sharia Supervisory Committee (ISSC).  

The Financing including profit rates or any other related charges shall be subject 
to a periodic review by the Bank, and the Bank shall have the right to withdraw, 
change or cancel the Agreement or any part thereof at any time subject to 
providing a written notice of 30 calendar days.

Customer should be aware about the risks involved in trading / investing in 
Islamic Assets and accept any possible losses resulting from such trading and/or 
investment, without any liability on the part of the Bank.

Granted Islamic Finance Facility may be reviewed from time to time by the Bank.  
Before, on or after such a review, the Bank may, by giving (30) calendar days’ 
prior written notice, suspend the Islamic Finance Facilities in whole or in part, 
terminate the Islamic Finance Facilities, demand repayment of the outstanding 
Islamic Finance Facilities, amend the Islamic Facilities and/or continue the Islamic 
Finance Facilities.

On expiry of the said (30) calendar days’ notice period unless the Client has 
accepted the amendments, the Bank shall be entitled to suspend, terminate or 
demand repayment of, all or part of, the Islamic Finance Facilities.

Any continuation of the Islamic Finance Facilities shall be the rights of the Bank 
to demand repayment or to terminate or amend the Islamic Finance Facilities at 
any time thereafter. 

The Client shall remain liable to the Bank for all liabilities (wither actual or 
contingent) under this Agreement before, on or after such review.

If an approved facility is not utilized by a client in 90 days, then the bank has the 
right to cancel / amend the facility by providing a written notice to the client.

ــة مســتحقات علــى التمويــل المســتحق واجبــة الســداد لأكثــر مــن  فــي حــال كان هنــاك ثمَّ
ســتين يومًــا ميلاديًــا، فســيتم إبلاغــك إلــى البنــك المركــزي ومكتــب الاتحــاد للمعلومــات 
الائتمانيــة )AECB(؛ الأمــر الــذي مــن شــأنه أن يؤثــر علــى تقييــم الجــدارة الائتمانيــة الخــاص 

بــك داخــل دولــة الإمــارات العربيــة المتحــدة.
يتــم تحديــد تمويــل المنتجــات الاســتثمارية علــى أنهــا متوافقــة مــع الشــريعة الإســلامية 

.)ISSC( مــن قِبــل لجنــة الرقابــة الشــرعية الداخليــة للمصــرف

 يخضــع التمويــل، بمــا فــي ذلــك معــدلات الربــح أو أي رســوم أخــرى ذات صلــة، لمراجعــة 
ــا أو  ــا أو تغييره ــزء منه ــة أو أي ج ــحب الاتفاقي ــرف س ــق للمص ــرف، ويح ــن المص ــة م دوري

ــا. ــا ميلاديً ــل 30 يومً ــك قب ــي بذل ــعار خط ــم إش ــريطة تقدي ــت ش ــي أي وق ــا ف إلغاءه

 ينبغــي للعميــل أن يكــون علــى درايــة بالمخاطــر التــي ينطــوي عليهــا التــداول / الاســتثمار 
فــي الأصــول الإســلامية، وأن يقبــل بوقــوع أي خســائر محتملــة ناتجــة عــن هــذا التــداول و / 

أو الاســتثمار، دون اضطــلاع المصــرف بــأي مســؤولية عــن ذلــك.

ــى المصــرف مراجعــة تســهيل التمويــل الإســلامي الممنــوح مــن آن إلــى آخــر.   قــد يتولَّ
ويجــوز للمصــرف، قبــل إجــراء هــذه المراجعــة أو أثناءهــا أو فــي أعقابهــا، مــن خــلال 
تقديــم إشــعار خطــي قبــل )30( يومًــا ميلاديًــا، تعليــق تســهيلات التمويــل الإســلامي كليًــا 
ــل  ــهيلات التموي ــداد تس ــة بس ــلامي، والمطالب ــل الإس ــهيلات التموي ــاء تس ــا، وإنه أو جزئيً
الإســلامي المســتحق، وإجــراء تعديــل علــى التســهيلات الإســلامية، ومواصلــة التســهيلات 

ــك. ــن ذل ــلامية، أو أيٍ م ــة الإس المالي

 عنــد انتهــاء فتــرة الإشــعار المذكــورة، والتــي تبلــغ )30( يومًــا ميلاديًــا، مــا لــم يوافــق 
العميــل علــى التعديــلات، يحــق للمصــرف تعليــق كل أو جــزء مــن تســهيلات التمويــل 

الإســلامي أو إنهاءهــا أو المطالبــة بســدادها.

ــة  ــلامي، المطالب ــل الإس ــهيلات التموي ــم تس ــة تقدي ــال مواصل ــي ح ــرف، ف ــق للمص  يح
ــت  ــي أي وق ــا ف ــل عليه ــراء تعدي ــا أو إج ــلامي أو إنهاءه ــل الإس ــهيلات التموي ــداد تس بس

ــك. ــد ذل بع

 يظــل العميــل مســؤولًا أمــام المصــرف عــن جميــع الالتزامــات )الفعليــة منهــا أم الطارئــة( 
بموجــب الاتفاقيــة الماثلــة قبــل إجــراء هــذه المراجعــة أو فــي أثناءهــا أو فــي أعقابهــا.

ــق  ــا، فيح ــون 90 يومً ــي غض ــدة ف ــهيلات المعتم ــتخدام التس ــل باس ــم العمي ــم يق إذا ل
ــل  ــي للعمي ــعار خط ــم إش ــلال تقدي ــن خ ــهيل م ــل التس ــاء / تعدي ــذٍ إلغ ــرف حينئ للمص

ــك. بذل

PRODUCT SPECIFIC RISK FACTORS عوامل الخطر الخاصة بالمنتج
Client shall be liable for any and all fines and/or penalties levied and imposed by 
regulatory/ authorities as a result of investing into Islamic Assets.

The Client shall reimburse the Bank for any additional costs, expenses, or losses 
it might have incurred or may incur for reasons outside the control of the Bank. 

After serving a notice on the Client, Bank may deduct from any of the client 
account and sell any securities, Islamic Assets or anything of material value owned 
by the client and held by the Bank under its control, and apply such proceeds to 
settle any and all obligations payable and due from the Client.

The Bank’s Sharia Internal Sharia Supervision Committee (in its absolute discretion) 
may determine that the Islamic Assets are no longer Shari’a-compliant, the Bank 
will notify the Client accordingly and then the Clients Obligations to the Bank shall 
become due and payable after a notice period of ninety (90) calendar days.

The Bank has the right to add or remove any of the Eligible Islamic Assets at its 
sole discretion away from the Islamic Asset shari’a – compliant, the Bank will 
notify the Client accordingly and the Client’s Obligations to the Bank shall become 
due and payable after a notice period of ninety (90) calendar days.

يضطلــع العميــل بالمســؤولية عــن أي وجميــع الغرامــات و / أو العقوبــات المفروضــة 
ــول  ــي الأص ــتثمار ف ــة للاس ــة نتيج ــلطات التنظيمي ــات / الس ــب الهيئ ــن جان ــة م ع والموقَّ

الإســلامية.
يجــب علــى العميــل أن يســدد للمصــرف أي تكاليــف أو نفقــات أو خســائر إضافيــة يكــون 

قــد تكبَّدهــا أو قــد يتكبَّدهــا لأســباب خارجــة عــن ســيطرة المصــرف.

ــل،  ــاب للعمي ــن أي حس ــتقطاع م ــل، الاس ــعار للعمي ــه إش ــد توجي ــرف، بع ــوز للمص  يج
يملكــه  ماديــة  قيمــة  ذي  شــيء  أي  أو  إســلامية  أصــول  أو  ماليــة  أوراق  أي  وبيــع 
العائــدات  هــذه  واســتخدام  ســيطرته،  تحــت  المصــرف  بــه  ويحتفــظ  العميــل 

العميــل. علــى  والمســتحقة  الدفــع  واجبــة  الالتزامــات  وجميــع  أي  لتســوية 

قــد تقــرر لجنــة الرقابــة الشــرعية الداخليــة للمصــرف )وفقًــا لتقديرهــا المطلــق( أن الأصول 
الإســلامية لــم تعــد متوافقــة مــع الشــريعة الإســلامية، ويقــوم المصــرف بإخطــار العميل 
وفقًــا لذلــك، ومــن ثــمَّ تصبــح التزامــات العمــلاء تجــاه المصــرف مســتحقة وواجبة الســداد 

بعــد فتــرة إشــعار مدتهــا تســعون )90( يومًــا ميلاديًا.

يحــق للمصــرف إضافــة أي مــن الأصــول الإســلامية المؤهلــة أو إزالتهــا وفقًــا لتقديــره 
المطلــق بعيــدًا عــن الأصــول الإســلامية المتوافقــة مــع الشــريعة الإســلامية، ويقــوم 
المصــرف  تجــاه  العميــل  التزامــات  وتصبــح  لذلــك،  وفقًــا  العميــل  بإخطــار  المصــرف 

مســتحقة وواجبــة الســداد بعــد فتــرة إشــعار مدتهــا تســعون )90( يومًــا ميلاديًــا

KHIYAR AL SHART (COOLING OFF PERIOD) خيار الشرط ) فترة التهدئه(
Khiyar Al-Shart (Cooling off Period) is defined as a period of time after a contract is 
agreed during which the buyer can cancel the contract without incurring a penalty. 
Bank provides a ‘Cooling Off Period’ of 5 complete business days from the date of 
signing this KFS for you to decide in continuing to proceed with your Investment. 
Customers may waive the cooling-off period of complete 5 business days by 
signing a written waiver provided by Ajman Bank.

ــه فتــرة زمنيــة بعــد الاتفــاق علــى العقــد يمكــن  ــة( بأن ــار الشــرط )فتــرة التهدئ ف خي يُعــرَّ
ــر المصــرف »فتــرة تهدئــة«  ــد أي غرامــة. يوفِّ خلالهــا للمشــتري إلغــاء العقــد دون تكبُّ
ر  مدتهــا 5 أيــام عمــل كاملــة مــن تاريــخ التوقيــع علــى بيــان الحقائــق الرئيســية لتقــرِّ
مواصلــة اســتثمارك مــن عدمــه. يمكــن للعمــلاء التنــازل عــن فتــرة التهدئــة البالغــة 5 أيــام 

ــان. ــرف عجم ــن مص م م ــدَّ ــي مُق ــازل خط ــى تن ــع عل ــق التوقي ــن طري ــة ع ــل كامل عم

WARNING تحذير
In the event of a Consumer’s failure to meet the Bank’s terms and conditions before 
and during the Consumer’s relationships with the Bank, the bank may initiate 
appropriate action as deemed necessary as a consequence of non-repayment or 
non-fulfillment of signed approval terms and conditions. 
The actions taken may include the following: 
• Negative rating in the AECB bureau or Central Bank, due to which it may 

prove difficult to avail facilities from any other bank in UAE 

فــي حــال عــدم اســتيفاء العميــل لشــروط المصــرف وأحكامــه قبــل الشــروع فــي علاقــات 
العميــل مــع المصــرف وأثنــاء ذلــك، يجــوز للمصــرف اتِّخــاذ الإجــراء المناســب حســبما 
ــا نتيجــة عــدم الســداد أو عــدم الوفــاء بشــروط وأحــكام الموافقــة  يــراه المصــرف ضروريً

ــة. ع الموقَّ
قد تشمل الإجراءات التي يتخذها المصرف ما يلي:

منــح تصنيــف ســلبي فــي مكتــب الاتحــاد للمعلومــات الائتمانيــة أو البنــك المركــزي؛  	
الأمــر الــذي مــن شــأنه أن يتســبَّب فــي صعوبــة الاســتفادة مــن التســهيلات مــن أي 

مصــرف آخــر فــي الإمــارات العربيــة المتحــدة.



ــال  ــة الأعم ــي لممارس ــزي الإمارات ــرف المرك ــل المص ــن قب ــه م ــه وتفويض ــم ترخيص ــد ت ــه ق ــرف أن ــذا المص ــب ه ــان بموج ــرف عجم ــن مص يعل
والخدمــات المصرفية. جميــع منتجاتنــا وخدماتنــا متوافقــة مــع أحــكام الشــريعة الإســامية ومعتمــدة مــن لجنــة الرقابــة الشــرعية الداخليــة. 

www.ajmanbank.ae ــع ــارة الموق ــى زي ــة، يرج ــن الموافق ــل ع ــى تفاصي ــول عل للحص

Ajman Bank hereby declares that it has been licensed and authorized by the Central Bank of the UAE to carry out banking 
business and services. All our products and services are Shari’ah compliant and approved by our Internal Shari’ah Supervision 
Committee. For details on approval, kindly visit www.ajmanbank.ae

• Legal Proceedings via Court 
• Collection measures including presenting security cheques for clearing and 

claim on guarantees 
• In case additional securities in terms of pledge collaterals, guarantors, 

post-dated cheques etc. are obtained, these securities can be utilized or be 
enforced in case of any default in payment or non-fulfillment of any terms 
and conditions of facility offer letter or any other signed contract

اتِّخاذ الإجراءات القانونية عن طريق المحكمة. •
اتِّخــاذ إجــراءات التحصيــل، بمــا فــي ذلــك تقديــم الشــيكات الأمنيــة للمقاصــة،  •

بالضمانــات. والمطالبــة 
الرهــن،  • ضمانــات  حيــث  مــن  إضافيــة  ماليــة  أوراق  علــى  الحصــول  حــال  فــي 

ــذه  ــتخدام ه ــن اس ــك، يمك ــى ذل ــا إل ــع، وم ــة الدف ل ــيكات مؤجَّ ــن، والش والضامني
الأوراق الماليــة أو تنفيذهــا فــي حــال حــدوث أي تقصيــر فــي الســداد أو عــدم الوفــاء 
بــأيٍ مــن الشــروط والأحــكام المنصــوص عليهــا فــي خطــاب عــرض التســهيلات أو أي 

ــر. ــع آخ ــد موقَّ عق
COMPLAINTS AND SUGGESTIONS الشكاوى والمقترحات
For Complaints and suggestions, you may visit any of our Branches and 
submit in writing or verbally to our Customer service officer. You can also call 
our Phone Banking on 80022 and we will be happy to assist. Alternatively, 
you may also use our website (www.ajmanbank.ae) or Email address 
(investment@ajmanbank .ae)

لتقديــم الشــكاوى والمقترحــات، يمكنــك زيــارة أي مــن فروعنــا، وتقديمهــا خطيًــا أو 
شــفهيًا إلــى مســؤول خدمــة العمــلاء لدينــا. يمكنــك أيضًــا الاتصــال بالخدمــات المصرفيــة 
ــون  ــم الع ــرورنا تقدي ــي س ــن دواع ــيكون م ــم: 80022، وس ــى الرق ــف عل ــر الهات ــا عب لدين
www.( :والمســاعدة لــك. وبــدلًا مــن ذلــك، يمكنــك أيضًــا اســتخدام موقعنــا الإلكترونــي

.)Investment@ajmanbank.ae( :أو عنــوان البريــد الإلكترونــي ،(ajmanbank.ae

IMPORTANT NOTE FOR THE CUSTOMER AND THE BANK ملاحظة مهمة للعميل والمصرف
• This Key Facts Statement is available in English / Arabic in all our Branches 

and through the dedicated Relationship Managers.
• This Key Facts Statement must be duly signed by the Customer, prior to 

availing the financial product and/or service. A duplicate copy of the signed 
documents would be provided for your information and records at any point 
of time during the relationship tenure and/or based on your request. In 
an instance of joint relationship, the Key Facts Statement copy need to be 
agreed and signed by the joint party as well and same has to be physically 
handed over to all the account holders.

• Please note the T&C of this Key Facts statement and Investment related 
documents may not be changed unless and until otherwise agreed by you 
as a Client and the Bank.

والعربيــة  • الإنكليزيــة  باللغتيــن  الماثــل  الرئيســية  الحقائــق  بيــان  ــر  يتوفَّ
صيــن. المُخصَّ العلاقــات  مديــري  خــلال  ومــن  فروعنــا  جميــع  فــي 

يجــب علــى العميــل التوقيــع علــى بيــان الحقائــق الرئيســية الماثــل علــى النحــو  •
ــر  ــم توفي ــة. ويت ــي و / أو الخدم ــج المال ــن المنت ــتفادة م ــل الاس ــولًا، قب ــب أص الواج
عــة للتســجيل وللعلــم فــي أي وقــت خــلال  نســخة طبــق الأصــل مــن الوثائــق الموقَّ
ــة علاقــة مشــتركة،  مــدة ســريان العلاقــة و / أو بنــاءً علــى طلبــك. فــي حــال إرســاء ثمَّ
يجــب علــى الطــرف المشــترك أيضًــا الموافقــة علــى نســخة بيــان الحقائــق الرئيســية 

والتوقيــع عليهــا، وتســليمها شــخصيًا إلــى جميــع أصحــاب الحســابات.
ــة تعديــل علــى الشــروط والأحــكام  • يُرجــى الإحاطــة علمًــا أنــه لا يجــوز إجــراء ثمَّ

ــم  ــا ل ــتثمار، م ــة بالاس ــق المتعلق ــل والوثائ ــية الماث ــق الرئيس ــان الحقائ ــة ببي الخاص
وحتــى يتــم الاتفــاق علــى خــلاف ذلــك بينــك بصفتــك “العميــل

MARKETING AND PROMOTIONAL - COMMUNICATION الاتصالات التسويقية والترويجية
I agree to receive promotional/marketing/product communication from the 
bank -  Yes     No 

If you wish to “Opt in / Opt out” of receiving marketing / promotional 
communication, you may call us any time at 800 22
Preferred mode of communication (if Yes) - email SMS  
Please Specify how you want to receive Documentation / Communication from 
Ajman Bank – Digital Copy via       EmailHard copy  

أوافق بموجبه على تلقي اتصالات خاصة بالترويج/ التسويق/ المنتجات من مصرف 
لا  عجمان -  نعم 

 إذا كنت ترغب في "الاشتراك" أو »إلغاء الاشتراك« لتلقي الاتصالات التسويقية/ 
الترويجية، يمكنك الاتصال بنا في أي وقت على 22 800

طريقة الاتصال المفضلة (إذا كانت الإجابة بنعم) - البريد الإلكترونية  الرسائل 
النصية القصيرة 

 يرجى تحديد الطريقة التي تود تسلم المستندات/ الاتصالات بها من
مصرف عجمان - نسخة رقمية عبر البريد الإلكتروني  نسخة مطبوعة  

ACKNOWLEDGEMENT إقرار

Customer Name اسم العميل

Product Chosen المنتج المختار 

Land Line Number رقم الهاتف الأرضي

Email address عنوان البريد الإلكتروني 

Customer Signature توقيع العميل 

RM / SSO Signature توقيع مدير العلاقات / خدمة العملاء

Date التاريخ

Mobile Number رقم الهاتف المحمول

Signature Verified المصادقة على التوقيع

RM / SSO Signature توقيع مدير العلاقات / خدمة العملاء

http://www.ajmanbank.ae

